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SLOVENSKO: Predsedu Národnej rady nezaujíma názor infektológov a expertov z konzília
odborníkov. Skonštatoval to na margo otvorenia svojho lyžiarskeho strediska Donovaly, čo
konzílium neodporúčalo a zrejme aj vďaka čomu konkurenčné rezorty ostali zatiaľ
zatvorené.

Prevádzkovatelia mnohých lyžiarskych rezortov žili posledné týždne vo veľkej neistote. Nikto z nich
nevedel, za akých podmienok budú môcť pustiť ľudí na zjazdovky, kedy a či vôbec.

Minister dopravy Andrej Doležal (Sme rodina) ešte vo štvrtok povedal, že „minimálne do začiatku
januára budúceho roka sa lyžiarska sezóna na Slovensku konať nebude“ a záležitosť je podľa neho
v rukách hlavného hygienika Jána Mikasa.

V rozpore s týmto tvrdením ale konal šéf strany, ktorá šéfa rezortu dopravy do funkcie posadila,
predseda parlamentu Boris Kollár. Jeho lyžiarske stredisko Donovaly totiž od piatkového rána víta
prvých návštevníkov.

Kollár si myslí, že za tejto situácie nebolo spustenie strediska arogantné a vychádza pritom
z tvrdenia, že aj keď ešte nepadla dohoda na podobe zimnej sezóny, prevádzku rezortu nikto
formálne nezakázal. Avšak pravdou je, že konzílium odborníkov jej štart neodporučilo.

„Konzílium odborníkov nie je štátna autorita, ktorá rozhoduje o tom, čo má byť otvorené alebo
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zatvorené. Mňa nezaujíma, čo povie nejaký infektológ alebo odborník,“ znela jeho odpoveď v tejto
veci.
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